
  آرمان ملی: سفر مهدی تاج و همراهان به ترکیه در حالی 
که از قبل برنامه تیم های ملی ترکیه و ایران مشخص بود به 

نظر برنامه تبلیغاتی می رسد! 
 گزارش سفر

27 دی ماه نوشت: نشست  سایت فدراسیون فوتبال 
مشترک مهدی تاج رئیس فدراسیون فوتبال و هیات همراه 
با ابراهیم اتهم هاچیوسمان اوغلو، رئیس فدراسیون فوتبال 
ترکیه روز )پنجشنبه( در استانبول برگزار شد. در این نشست 
که در کمپ تمرینی تیم های ملی ترکیه برگزار شد، محمدرضا 
کت، عضو هیات رئیسه، امیر قلعه نویی سرمربی تیم ملی،  سا
حسن روشن، پیشکسوت ارزنده فوتبال ایران و همچنین 
احمد محمدی، سرکنسول جمهوری اسلامی ایران حضور 
داشتند. ضمن اینکه نواب رئیس فدراسیون فوتبال ترکیه، 
مربیان تیم ملی این کشور و مسئولان سوپر لیگ ترکیه هم از 
دیگر حاضران در نشست بودند. ابراهیم اتهم هاچیوسمان 
اوغلو، رئیس فدراسیون فوتبال ترکیه در این نشست گفت: 
همسایه  کشورهای  با  نزدیک  همکاری  ما  کاری  فلسفه 
است. بسیار مشتاق هستیم در حوزه های مختلف فنی و 
مدیریتی با جمهوری اسلامی ایران همکاری داشته باشیم. 
ما ارتباط تاریخی بسیار دوستانه ای با هم داریم. امیدواریم 
این همکاری به بهترین شکل ادامه یابد. از دوست عزیزم 
آقای تاج تشکر م  کنم که من را به ایران دعوت کردند و حتما 
در فرصت مناسب به این کشور می آیم. ارتباطات نزدیک 
فوتبالی میان ایران و ترکیه باعث اتفاقات خوبی خواهد 
شد. یکی از وظایف ما مسولان فوتبال این است که دو کشور 
ک و  را به هم نزدیک کنیم. ظلم امروز در غزه بسیار دردنا
تلخ است و نمی توانیم چشم خود را به روی آن ببندیم. 
همبستگی ملت های مسلمان می تواند در فوتبال تجلی 
خاصی پیدا کند. ورزش فوتبال می تواند ما را به هم نزدیک تر 
کند و باعث کمک به هر دو کشور در این زمینه شود. تاج نیز 
از نگاه فرهنگی و انسان دوستانه همتای ترکیه ای تقدیر 
کرد و گفت: از دعوت رسمی صورت گرفته از هیات ایرانی 
تشکر می کنیم. اطمینان دارم این تفاهم قطعا سنگ بنای 
اتفاقات خوبی برای فوتبال دو کشور خواهد بود. این دیدار 
کید و عزم دو فدراسیون را برای همکاری های همه جانبه  تا
فرهنگی ورزشی نشان می دهد. دو کشور دوست و برادر ایران 
و ترکیه پشتوانه این همکاری خواهند بود. خاطره میزبانی 
صمیمانه و گرم فدراسیون ترکیه از اردوی تیم ملی جمهوری 
اسلامی ایران پیش از جام جهانی 2۰۱۸ روسیه و اردوی 2۰ 
روزه در محل باشگاه بشیکتاش همچنان خاطره ای شیرین 
محسوب می شود. اینجا فرصت را مغتنم می شمارم و از رئیس 
فدراسیون و مسئولان و سرمربی تیم ملی ترکیه برای سفر به 
ایران دعوت می کنیم. توسعه همکاری در همه عرصه های 
فوتبالی، حمایت از پیشرفت فوتبال در هر دو کشور از طریق 
ک گذاری منابع، تجارب و اطلاعات، ارتقا ارزش های  اشترا
و  بین المللی  و  ملی  سطوح  در  فوتبال  ورزشی  فرهنگی 
برنامه ریزی برای بازی های دوستانه در حوزه های بانوان و 
کید  آقایان، امید و جوانان و فوتسال در این تفاهم مورد تا
از  خواهد بود. همچنین، همکاری های فنی و حرفه ای 
طریق دسترسی به تخصص و تبادل دانش در زمینه های 
، زیرساخت ها و  مدیریت، بازاریابی ورزشی، توسعه گرسروتز

تأسیسات ورزشی، زمین های ورزشی، فناوری های نوین، 
پزشکی ورزشی، داوری و کمک داور ویدئویی و نیز الگوهای 
آماده سازی، تورنمنت های دوستانه، ایجاد دبیرخانه دائمی 
برای همکاری دو فدراسیون و تعیین نماینده از هر طرف برای 
پیگیری همکاری ها و آماده شدن سند نهایی تفاهم نامه 
مدنظر قرار خواهد گرفت. همچنین محمدی، سرکنسول 
جمهوری اسلامی ایران در استانبول در این نشست گفت: 
سال 2۰2۵ سال فرهنگی ایران و ترکیه است و سفر ریاست 
که  ترکیه  را به  محترم فدراسیون فوتبال و هیات همراه 
کشور بود را، به فال نیک  نخستین سفر فرهنگی به این 
می گیریم. امیدواریم این سفر باعث گسترش همکاری های 
فوتبالی دو کشور شود. در پایان این دیدار حاجی عثمان 
اوغلو رئیس فدراسیون فوتبال ترکیه و مهدی تاج رئیس 
فدراسیون فوتبال جمهوری اسلامی ایران هدایایی را مبادله 

کردند. 
 واقعیت 

فدراسیون فوتبال با آب و تاب در حال دستاوردسازی 
که همراه با امیر  از سفر مهدی تاج به ترکیه بود. سفری 
کت انجام شد و  قلعه نویی، حسن روشن و محمدرضا سا
طبق وعده های پیش از سفر قرار بود منجر به هماهنگی 
ک در ادامه نوشت: هرچند  یک بازی دوستانه شود. تابنا
که  از ابتدا مشخص بود که چنین امکانی وجود ندارد، چرا
تیم ملی ترکیه درگیر بازی های رسمی است و تقویمش جای 
خالی برای بازی دوستانه ندارد. با وجود مشخص بودن 
تقویم مسابقات رسمی ترکیه، مهدی تاج، رئیس فدراسیون 
فوتبال پیش از سفر به ترکیه گفت: »به همراه امیر قلعه نویی، 
سرمربی تیم ملی فوتبال، علی پروین و حسن روشن دو 
پیشکسوت پرسپولیس و استقلال راهی کشور ترکیه خواهیم 
شد و یک خواهر خواندگی بین ایران و ترکیه صورت می پذیرد 
و پیش بینی می شود که یک بازی دوستانه هم با تیم ملی 
ترکیه داشته باشیم و همچنین تیم های جوانان و نوجوانان 
ما هم دیدار هایی داشته باشند.« در کنار صحبت هایی 

امیرمهدی علوی،  فوتبال داشت،  رئیس فدراسیون  که 
سخنگوی فدراسیون فوتبال هم در گفت وگویی با تلویزیون 
اعلام کرد »مهدی تاج برای امضای تفاهم نامه جهت برگزاری 
بازی تدارکاتی ایران و ترکیه در فیفادی سال بعد راهی ترکیه 
می شود.« این صحبت ها پیش از سفر به ترکیه در حالی نقل 
 ، شد که تیم ملی ترکیه در روزهای فیفا در ماه های سپتامبر
کتبر و  نوامبر 2۰2۵ در مسیر جام جهانی 2۰2۶ کانادا، مکزیک  ا
و ایالات متحده آمریکا ۶ بازی دارد و به هیچ وجه در سال ۱۴۰۴ 
)2۰2۵ میلادی( نمی تواند دیدار دوستانه با هیچ تیمی برگزار 
کند. تیم ملی ایران هم در فیفادی ماه های مارچ و جون 2۰2۵ 
درگیر ۴ بازی نهایی انتخابی جام جهانی 2۰2۶ است و در ماه 
چ باید مقابل ازبکستان و امارات صف آرایی کند و در ماه  مار

جون هم دو بازی با قطر و کره شمالی خواهد داشت. 
 نتیجه از زبان نبی! 

در  فوتبال  فدراسیون  نایب رئیس  محمدنبی  مهدی 
ایران  تفاهم نامه همکاری بین فدراسیون فوتبال  مورد 
و ترکیه 3 بهمن ماه گفت: فدراسیون تفاهم نامه هایی با 
فدراسیون مختلف داشته است. ترکیه جزو اروپاست و یکی 
از هدف های ما این است که با کشورهای اروپایی تفاهم نامه 
داشته باشیم. اولین کشور ترکیه بود و با بقیه کشورها هم در 
کره هستیم. این تفاهم نامه  به فدراسیون کمک  حال مذا
می کند در جهت توسعه در بخش های مختلف. حتی خود 
مسئولان ترکیه هم به این جمع بندی رسیدند که همکاری ها 
به گونه ای باشد که برای طرفین برد - برد حاصل شود. نبی 
در پاسخ به این پرسش که آیا در آینده تیم های ملی ایران و 
ترکیه بازی دوستانه برگزار خواهند کرد، اظهار داشت: ظاهراً 
تقویم آنها پُر است. برگزاری اردو هم بستگی به نظر سرمربی 
تیم ملی دارد. شرایط به گونه ای است که بعد از مسابقات 
مقدماتی جام جهانی که خرداد ماه به اتمام می رسد، باید 
طوری برنامه ریزی کنیم که مسابقات دوستانه ما هم در 
فیفادی باشد و هم کمپ های تیم ملی به گونه ای باشد که 

به مسابقات کشور آسیب نرسد. 
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سفر رئیس فدراسیون و همراهان به ترکیه؛ 

  برنامه تبلیغاتی »تاج« یا هیاهو برای هیچ! 

گفتوگو

 فرزاد آشوبی بازیکن سابق پرسپولیس و 
کارشناس فوتبال در مورد انتخاب سرمربی 
کتور صحبت  جدید این تیم و دیدار با ترا

کرد. 
  در خصوص انتخاب سرمربی جدید 

پرسپولیس چه نظری دارید؟
به  عواقب  احساسی  تصمیم های   
همراه دارد. دو بازی مانده تا پایان نیم 
ح و  فصل اول و بدون داشتن ایده، طر
تغییر  پرسپولیس  سرمربی  جایگزین، 
می کند و آن وقت باشگاه اقدام به انتخاب 
گزینه های مختلف می کند. تمامی موارد 
پروسه انتخاب سرمربی زمان را از مدیریت 
و  تأثیرگذار  مهم،  عامل  یک  می گیرد. 
کاربردی است که بتوانید سرمربی برای 
تیمی به بزرگی پرسپولیس با هواداران 
زمان  چه  هر  کنید.  انتخاب  میلیونی 
انتخاب سرمربی طولانی تر شود، استرس 
و نگرانی های بیشتری به همراه دارد و 
مدیریت وسواس بیشتری برای انتخاب 
داشت.  خواهد  گاریدو  جایگزین  گزینه 
همه اینها باعث می شود تا بازیکنان و 
گروه فنی ناخواسته تحت فشار بیشتری 
قرار بگیرد و بخشی از کیفیت، توانایی و 
کاملاً معطوف مسائل  باید  که  ذهنیتی 
فنی شود صرف فشار های کاذب می شود. 
خیلی عجیب است که بیش از یک ماه از 
جدایی گاریدو می گذرد و هنوز جایگزین او 
انتخاب نشده است. توجیه این تصمیم 
خیلی عجیب است. درک آن خیلی سخت 
و قابل هضم نیست که بیش از یک ماه 
گذشته، اما سرمربی جدید معرفی نشده 
است. نیم فصل در اختیار مدیریت بود و 
به اندازه کافی زمان برای انتخاب سرمربی 
وجود داشت. همه این زمان ها از دست 
رفته و خیلی سخت است چون تیم را در 
بلاتکلیفی نگه داشت و نمی شود در چنین 
وضعیتی، درباره مسائل فنی صحبت کرد. 
کتور   در مورد دیدار این تیم مقابل ترا

چه نظری دارید؟
خیلی  و  بوده  فوق العاده  کتور  ترا
کرده است. از  هنرمندانه خود را آماده 
که  از شروع فصل  همان تصمیم پیش 
اسکوچیچ به این تیم رفت، چون شناخت 
سرمربی  داشت،  ایران  فوتبال  از  کافی 
و  بوده  باشگاهی  تیم های  و  تیم ملی 
نتایج قابل قبولی گرفته قابل پیش بینی 
کتور مدعی است. زمانی را از  که ترا بود 
دست ندادند و این خیلی اهمیت دارد. 
پیش فصل خیلی خوبی را سپری کردند، 
کله تیم را حفظ کردند، به خوبی آن را  شا
تقویت کردند، به ویژه سه بازیکنی که از 
اقدام خیلی مهمی  گرفتند  پرسپولیس 
بود. هم خودشان را تقویت و بخشی از 
توان پرسپولیس را کاهش دادند. مدل 
کتور خیلی حرفه ای بود و  آماده سازی ترا
همه اینها کمک کرده تا این تیم شانس 
زیادی برای قهرمانی دارد. البته بازی های 
سرمربی  با  سپاهان  باقیمانده،  زیادی 
است،  موفقیت  دور  روی  خود  جدید 
پرسپولیس هنوز هم بخت قهرمانی است 
و فولاد را نمی توان دست کم گرفت. در کل 
کتور را نمی توان نادیده  عملکرد عالی ترا

گرفت. 

آشوبی: 

پرسپولیس هنوز هم 
بخت قهرمانی است

 هو شدن جوکوویچ  
 پس از کناره گیری از 
گرنداسلم استرالیا 

در جریان دیدار نخست مرحله نیمه نهایی 
ک  رقابت های تنیس گرنداسلم استرالیا، نوا
جوکوویچ صرب برابر الکساندر زورف آلمانی 
به میدان رفت و پس از آنکه در ست نخست 
با نتیجه 7 بر ۶ شکست خورد از ادامه مسابقه 
به دلیل آسیب دیدگی از ناحیه پا کناره گیری 
کرد. به این ترتیب اسطوره صرب تنیس جهان 
از دور مسابقات کنار رفت و الکساندر زورف 
آلمانی راهی دیدار نهایی شد. تعداد زیادی از 
گرآنکه از کناره گیری جوکوویچ عصبانی  تماشا
شده بودند، هنگامی  که وی قصد ترک زمین 
مسابقه را داشت اقدام به هو کردن او کردند 
کنش الکساندر زورف را به  که این اتفاق وا
گران  دنبال داشت. زورف خطاب به تماشا
گفت: لطفا بازیکنی را که به دلیل مصدومیت 
مجبور به ترک مسابقه می شود را هو نکنید. 
می دانم که هزینه کرده اید تا یک مسابقه 
ک جوکوویچ 2۰  کامل را تماشا کنید اما نوا
سال از زندگی خود را صرف تنیس کرده است. 
او با عضله پاره تا نیمه نهایی این مسابقات 
بالا آمد. لطفا به او احترام بگذارید. جوکوویچ 
آلکاراس  کارلوس  برابر  نیز  در دیدار قبل 
نخست  ست  در  آنکه  از  پس  اسپانیایی 
شکست خورد استراحت پزشکی  گرفت اما 
پس از دقایقی به زمین مسابقه بازگشت 
و موفق شد در 3 ست متوالی آلکاراس را 
شکست بدهد. آلکاراس از اینکه جوکوویچ 
دیگر هیچ نشانی از مصدومیت در جریان 
مسابقه نداشت ناراحت بود و این موضوع را 

در نشست خبری اعلام کرد. 

منهایفوتبال

کوتـــــــــــاه

حسن روشن: خوشبختانه استقلال باخت!

؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟

مطمئن  گفت:  استقلال  فوتبال  تیم  پیشکسوت   
باشید پیتسو موسیمانه باز هم بهانه می آورد چون کسی 
نیست که او را بازخواست کند. حسن روشن در گفت وگو 
با تسنیم، درباره شکست یک بر صفر استقلال مقابل 
شمس آذر قزوین در هفته شانزدهم لیگ برتر و بالا رفتن 
انتقادها از این تیم اظهار داشت: به جای متأسفانه 
باید بگویم خوشبختانه استقلال باخت. این تیم باید 
آنقدر خراب شود که آن را از نو بسازند. ۱۵ سال پیش 
گفتم استقلال نیاز به کمیته فنی دارد و کسانی در این 
کادمی و تیم بزرگسالان  کمیته حاضر شوند که رابط بین آ
باشند. وی در مورد صحبت های پیتسو موسیمانه 
بعد از بازی با شمس آذر مبنی بر اینکه بازیکن ندارد 
تصریح کرد: وقتی کسی کار اشتباهی را انجام می دهد 
و به او اعتراضی نمی شود، بهانه هایش را می آورد. زمانی 
که موسیمانه به استقلال آمد و از چند بازیکن جوان 
استفاده کرد، گفتیم کار خوبی کرد. جوانگرایی برای 
گر نتیجه می گرفت همه تحسین  او دو هدف داشت، ا

گر  می کردند و خودش را برای ۵ سال بیمه می کرد و ا
نتیجه نمی گرفت به همه می گفت جوانگرایی انجام داده 
است. پیشکسوت استقلال با انتقاد از عملکرد موسیمانه 
ادامه داد: مطمئن باشید این آقا باز هم بهانه می آورد. 
باشگاه استقلال آنقدر دچار مشکل شده که او هر کاری 

برای خودش می کند. یکبار گفتم آنقدر بدبخت شده ایم 
که از آفریقای جنوبی مربی آورده ایم. موسیمانه فکر 
می کند هر کاری انجام دهد درست است. خیلی راحت 
۸ روز تمرینات را تعطیل کرد و به کشورش رفت. کسی 
نیست موسیمانه را بازخواست و از او سوال کند. روشن 
کنش به درخواست موسیمانه برای جذب غلامرضا  در وا
ثابت ایمانی و عارف غلامی عنوان کرد: خواستن عیب 
نیست، اما کسی هست از او بپرسد این بازیکنان را برای 
چه کاری می خواهد؟ امیدوارم اشتباه کرده باشم اما به 
من گفته اند او لیستی از بازیکنان را به باشگاه داده که 
خودش و مدیربرنامه هایش به نوعی در آن نقش دارند! 
که بدبخت شده ایم. مسعود جوما  گر اینطور باشد  ا
را گرفتند که خودتان کیفیت او را می بینید. وی گفت: 
موسیمانه باید گزارش فنی کارش را به ایمان عالمی، 
سرپرست تیم بدهد. این گزارش باید به دست کمیته فنی 
برسد تا همه چیز بررسی شود. باز هم می گویم استقلال 

نیاز به کمیته فنی دارد. 

فوتبال  کارشناس  قاسمپور  ابراهیم 
کشورمان، بی توجهی مدیران و پرداخت 
پول های بدون ضابطه و بی حساب و کتاب 
به بازیکنان و مربیان را ریشه اصلی گسترش 
فضای بی اخلاقی و فحاشی در لیگ فوتبال 

ایران دانست. 
 حواشی اخلاقی 

در  فوتبال  برتر  لیگ  شانزدهم  هفته 
که  رسید  پایان  به  سه شنبه شب  حالی 
در برخی از مسابقات این هفته چه در 
داخل زمین، چه روی نیمکت و چه روی 
سکوها، شاهد حواشی غیراخلاقی بودیم، 
گرفته تا رفتارها و  از فحاشی های رکیک 
شد  سبب  که  تحریک آمیز  کنش های  وا
لیگ برتر پس از پایان تعطیلات نیم  فصل 
اول با حواشی تاسف برانگیزی استارت 
بخورد. اوج این اتفاقات، درگیری کادر فنی 
فولاد و نساجی پس از پایان بازی با نثار 
کردن الفاظ رکیک و همچنین فحاشی های 
گران و رفتارهای تحریک آمیز  رکیک تماشا
و  چادرملو  بازی  جریان  در  بازیکنان 
، کارشناس  سپاهان بود. ابراهیم قاسمپور

فوتبال کشورمان در گفت وگو با ایرنا، درباره 
حواشی غیراخلاقی در شروع دوباره لیگ 
برتر فوتبال گفت: چنین مسائلی در فوتبال 
ایران تازگی ندارد و همواره تکرار می شود. 
برخی در فوتبال ظرفیت باخت ندارند و 
پس از شکست همه چیز را زیر پا می گذارند. 
معتقدم نگاه صرف مالی به فوتبال سبب 
شده که تنها پول در این فوتبال اهمیت 
داشته باشد و اخلاق و انسانیت و همه چیز 

گذاشته شود.  زیر پا
 اوج گیری بی اخلاقی 

ایران  فوتبال  در  اینکه  بیان  با  وی، 
پول های بادآورده، سبب شده تا اخلاقیات 
از بین برود، افزود: قراردادهایی که بسته 
که داده می شود،  می شود و پول هایی 
بالاتر از ظرفیت و کیفیت فنی، بازیکنان 
و مربیان است. پمپاژ بدون ضابطه پول 
در فوتبال ایران، چنین شرایطی را برای 
و  است  آورده  ارمغان  به  ایران  فوتبال 
سبب شده گروهی از بازیکنان و مربیان 
همه چیز را در پول و برنده شدن ببینند و 
بازنده اخلاق باشند. پیشکسوت تیم ملی 

فوتبال ایران و سرمربی اسبق صنعت نفت 
آبادان، دلیل اوج گیری بی اخلاقی در لیگ 
را سوء مدیریت مسئولان عنوان کرد و اظهار 
داشت: مسئولان فوتبال چه در فدراسیون 
و چه در باشگاه ها، برای اخلاق گرایی، 
برنامه و اولویتی ندارند و نتیجه گرایی باعث 
شده مسائل فرهنگی و اخلاقی جایی در 

برنامه های مدیران نداشته باشد. 
 جرایم 

قاسمپور با اشاره به جریمه ها و تنبیهاتی 
که برای رفتارهای غیراخلاقی در نظر گرفته 
می شود، گفت: در فدراسیون و باشگاه  ها 
به جریمه به عنوان یک عامل درآمدزا 
نگاه می کنند و جریمه ها و محرومیت های 
در نظر گرفته شده چه برای بازیکن و چه 
مربی، جنبه بازدارندگی ندارد و به اندازه ای 
که چنین اتفاق هایی دیگر تکرار  نیست 

نشود. 
 محرومیت 

کارشناس فوتبال کشورمان به محرومیت 
چند مربی که به »ف. ک« مشهور شدند، 
در یک دهه پیش اشاره کرد و یادآور شد: 

با  ابتدا  در  مربی  چند  نمونه  عنوان  به 
ادامه  در  اما  شدند،  روبه رو  محرومیت 
بدون اینکه تاوان اتهاماتی که متوجه شان 
بود را بدهند، به فوتبال برگشتند. چنین 
برخوردهایی سبب شد که فوتبال ایران 
روز به روز با فساد بیشتری روبه رو شود و 
مسائل غیراخلاقی در آن جولان بدهد. 
وی با بیان اینکه در فوتبال سطح اول 
دنیا با توجه به برخوردهای سختی که با 
فساد و مسائل غیراخلاقی می شود، چنین 
گر اراده ای  مواردی کمتر است، ادامه داد: ا
در سیستم مدیریتی فوتبال باشد، می توان 
این جنجال ها و فساد را ریشه کن کرد اما 
همان طور که اشاره کردم مسئولان فوتبال 
ندارند.  اخلاق گرایی  برای  برنامه ای  ما 
بی توجهی  کرد:  خاطرنشان   ، قاسمپور
مدیران فوتبال به اخلاق و مبارزه با فساد 
در شرایطی است که می توان با قرار دادن 
رفتار  قراردادها،  در  سخت  جریمه های 
بازیکنان و مربیان را کنترل کرد و به آنها 
اجازه نداد که اخلاق را به هر قیمتی در 

فوتبال زیر سوال ببرند.

واکنش نصیبی به برگزار نشدن دیدار 
پرسپولیس - تراکتور در آزادی

مدیر مجموعه ورزشی آزادی به شایعه عدم برگزاری دیدار 
کنش  کتور تبریز در این ورزشگاه وا تیم های پرسپولیس و ترا
نشان داد. مهدی نصیبی در گفت وگو با تسنیم، درباره بحث 
کتور تبریز در  عدم برگزاری دیدار تیم های پرسپولیس و ترا
ورزشگاه آزادی و رویارویی دو تیم در ورزشگاه شهدای شهر 
قدس گفت: کسی درباره برگزار نشدن این بازی در ورزشگاه 
آزادی چیزی اعلام نکرده است. جلسه شورای تأمین برگزار 
کنون چیزی مبنی بر تغییر محل برگزاری  خواهد شد و تا
مسابقه اعلام نشده است. وی در مورد برگزاری دیدار استقلال 
- استقلال خوزستان در ورزشگاه شهدای شهر قدس جهت 
آماده سازی ورزشگاه آزادی برای لیگ نخبگان آسیا تصریح 
گر قرار  کرد: بله، باید ورزشگاه آزادی را برای آسیا آماده کنیم. ا
باشد همه مسابقات در آزادی برگزار شود، نمی توانیم کار 

بازسازی را انجام دهیم. 

 لطیفی: موسیمانه اعتماد به نفس بازیکنان
 را گرفته است

پیشکسوت تیم فوتبال استقلال گفت: موسیمانه چند 
مرتبه اعلام کرد که بازیکنان آماده نیستند و برخی هم باید 
از تیم بروند. من نمی دانم کجای دنیا سرمربی، اعتماد به 
نفس بازیکنان خود را می گیرد. علی لطیفی در گفت وگو با 
ایرنا، در خصوص شکست استقلال برابر شمس آذر قزوین در 
، اظهار داشت: یک بازی افتضاحی  هفته شانزدهم لیگ برتر
از استقلال شاهد بودیم و متاسفانه هیچ نقطه مثبتی در آن 
دیده نمی شد. واقعا نمی دانم چه اتفاقی برای تیم افتاده 
که بازیکنان گل زنی را فراموش کردند. وی در مورد عملکرد 
پیتسو موسیمانه سرمربی استقلال، اظهار کرد: از وقتی که 
او به استقلال آمد در چند مصاحبه گفته بود بازیکنان اصلا 
آماده مسابقه نیستند و بعضی ها هم باید از تیم بروند. من 
نمی دانم کجای دنیا سرمربی تیم اعتماد به نفس بازیکنان 
که بازیکنان  خود را می گیرد و همین موضوع باعث شده 
نتوانند خوب بازی کنند. پیشکسوت استقلال خاطرنشان 
کرد: همه تیم های دنیا در تعطیلات به دنبال برطرف کردن 
نقاط ضعف  خود هستند ولی ما ۸ روز تیم را تعطیل می کنیم 

و این کار نشان می دهد موسیمانه مربی درجه یک نیست. 

 احمدزاده: ملوانی ها
 باید شرایط را برگردانند

مورد  در  ملوان  سابق  سرمربی  احمدزاده  محمد 
اخیر  مسابقه  شش  در  تیم  این  شکست  پنجمین  ثبت 
، اظهار داشت: فکر می کنم بچه ها باید به  سپیدپوشان خزر
شکلی شرایط را برگردانند. قطعاً در مسافرت دبی هم یکی 
از اهداف این بود که بعد از عدم کسب نتایج دلخواه در 
، از دیدار با گل گهر سیرجان شرایط را تغییر  دیدارهای اخیر
بدهند که اینطور نشد. وی افزود: روز دوشنبه کل 9۰ دقیقه 
را با دقت تماشا کردم. به نظرم اخراج دو بازیکن برنامه های 
تیم ملوان را به هم زد. در نیمه اول بازیکنان آنقدری که انتظار 
می رفت انرژی لازم را به کار نگرفتند، اما در نیمه دوم با وجود 9 
نفره شدن، تیم خیلی انرژی صرف کرد و زحمت کشید. شاید 
گر این زحمتی که ملوان 9 نفره در نیمه دوم کشید، در نیمه  ا
اول با تیم ۱۱ نفره انجام می داد، گل گهر بازنده می شد. گل گهر 

مقابل تیم 9 نفره ملوان فقط یک موقعیت داشت. 

پیروزی خاتون بم در دربی فوتبال زنان
هفته سیزدهم لیگ برتر فوتبال زنان جمعه، پنجم بهمن 
با برگزاری پنج دیدار پیگیری شد و در دربی کرمان خاتون بم 
به برتری رسید. تیم های خاتون بم، سپاهان اصفهان، ایستا 
کردستان، ملوان بندرانزلی و تام اصفهان این هفته مقابل 
رقیبان خود به برتری رسیدند. در یکی از دیدارهای این 
هفته دربی کرمان بین تیم های خاتون بم و گل گهر سیرجان 
گردان مرضیه جعفری در بم که  برگزار شد که در نهایت شا
صدرنشین لیگ و مدافع عنوان قهرمانی هستند، با سه گل 
به برتری رسیدند. سپاهان اصفهان هم با چهار گل آوا تهران را 
از پیش رو برداشت تا همچنان در کورس قهرمانی باقی بماند. 
در حال حاضر خاتون بم با 37 امتیاز صدرنشین و تیم های 
سپاهان اصفهان و گل گهر سیرجان هم به ترتیب با 3۶ و 2۶ 

امتیاز در رتبه های دوم و سوم قرار دارند. 

 آنچلوتی علیه سیتی و گواردیولا: 
بهتر است حذف شوند

رئال مادرید در ادامه مرحله گروهی لیگ قهرمانان اروپا 
جشنواره گل به راه انداخت و توانست با نتیجه ۵ بر ۱ برابر 
سالزبورگ به پیروزی برسد. به نوشته مارکا، کارلو آنچلوتی از 
گردانش در این بازی راضی است. سرمربی رئال  عملکرد شا
مادرید بعد از بازی گفت: با وجود آنکه خط حمله تنوع و ابداع 
داشتیم، اما کلید پیروزی در خط دفاع است. ما هیچ وقت در 
زدن گل مشکل نداشته ایم و به همین خاطر باید در کارهای 
دفاعی خود را تقویت کنیم تا به پیروزی برسیم. او ادامه داد: 
برای بهتر شدن در کارهای دفاعی باید همه بازیکنان در 
 ، کنار هم باشند و در کارهای دفاعی شرکت کنند. مهم تمرکز
کاری و پایبندی است. تیمی که خوب دفاع می کند به  فدا
پیروزی می رسد. هدف ما در این بازی کسب پیروزی بود که 
به آن دست پیدا کردیم. بازی را خوب آغاز نکردیم اما خیلی 
سریع به خود آمدیم و توانستیم بازی را به دست بگیریم. ما 
در خط حمله بسیار خوب هستیم و اعتماد به نفس لازم را 
هم داریم. بازی به بازی بهتر می شویم و در کارهای هجومی 
باور نکردنی خواهیم شد. سرمربی ایتالیایی رئال مادرید در 
ادامه صحبت های خود گفت: به نظرم رئال مادرید در مسیر 
درستی قرار دارد. درست است که یک گل دریافت کردیم، اما 
اصلا عصبانی نیستم. از نمایش بازیکنان راضی هستم. باید 
در دیدار بعدی خود هم به پیروزی برسیم تا صعودمان قطعی 
شود. آنچلوتی درباره تعویض بلینگام و ام باپه گفت: تعویض 
این دو بازیکن به خاطر آسیب دیدگی نبود و تنها به آنها 
استراحت دادم. سرمربی رئال به شکست منچسترسیتی هم 
کنش نشان داد و گفت: خوب خواهد بود که سیتی حذف  وا

شود چرا که آنها از مدعیان قهرمانی در این رقابت هستند. 

: پول بادآورده اخلاق را در فوتبال بر باد داده است  قاسمپور


